

DOSAR 5

Presă Brâncuși

1. Dactilo – 1 filă, Cercul de studii “Brâncuși”, Program
2. Cupură presă – *Contemporanul*, 17 III 1967, cu articole de Sidney Geist, Gaetan Picon, Rene de Solier, Radu Varia
3. Cupură presă – *Contemporanul*, 17 III 1967, cu articole de Sidney Geist, Gaetan Picon, Rene de Solier, Radu Varia
4. Cupură presă – *Contemporanul*, 17 III 1997, cu articole de Sidney Geist, Gaetan Picon, Rene de Solier, Radu Varia
5. Cupură presă – *Contemporanul*, 17 III 1997, cu articole de Sidney Geist, Gaetan Picon, Rene de Solier, Radu Varia
6. Cupură presă – Alexandru Balaci, *Universalitatea românească*, în *Gazeta literară*, 30 XII 1967
7. Cupură presă – Vera Lungu, *Îndrăzneala simplității*. Colocviul C.B., în *Scânteia tineretului*, 15 oct. 1967
8. Cupură presă – Petru Comarnescu, *În întâmpinarea Colocviului internațional C.B.*, în *Informația*, 11 X 1967
9. Cupură presă – Mircea Popescu, Jacques Lassaigue, Carola Giedion-Welcker, Nora Eliasberg, Alexandru Istrati, Ovidiu Maitec, *Colocviul Brâncuși*, în *Informația*, 13 X 1967
10. Cupură presă – Ion Biberi, *Cultură și specific industrial*, în *Ramuri*, aprilie 1967
11. Cupură presă – Alexandru Balaci, *Universalitatea lui Brâncuși*, în *Gazeta literară*, 31 III 1966 (notiță BB: comunicarea de la Academie)
12. Cupură presă – BB, “*În afară de Shakespeare și Beethoven se spune că mai există un Dumnezeu, acesta e românul Brâncuși*”, în *Contemporanul*, 6.05.1967 și alte articole pe aceeași pagină despre Colocviul Br.

13. Cupură presă – *Ieri s-au deschis în Capitală lucrările Colocviului "C.B."*, în *Scânteia*, 14 X 1967
14. Cupură presă – Dan Grigorescu, *Azi se deschide Colocviul Brâncuși, Geniala expresie a sufletului românesc*, în *S ?(Scânteia)*, 13 X 1967
15. Cupură presă – Jacques Lassaigue, *Brâncuși și eliberarea artei*, în *Scânteia*, 13 X 1967
16. Cupură presă – Carola Giedion-Welcker, *Probleme ale sculpturii contemporane. Comentarii în jurul cărții lui Herbert Read*; Peter Neagoe, *Sfântul din Montparnasse* (fragment), în *Tribuna*, 16 III 1967
17. Cupură presă - prof.dr. Petre Ghiață, *Înțeleptul de la Hobița*, M ? (*Munca?*), 17 X 1967
18. Cupură presă – Articole omagiale în *Lettres francaises* consacrate operei lui Br.; R.V. (Radu Varia ?), *Lettres francaises despre Brâncuși*, în ? 6.05. 1967
19. Cupură presă – Anca Arghir, *Nume cu care ne mândrim Brâncuși.*, în *Luminița*, 3, 1965
20. Cupură presă – Natalia Iacobescu, *90 de ani de la nașterea lui Brâncuși*, în *Munca*, 20 febr. 1966
21. Cupură presă – Toma George Maiorescu (interviuri), *Reîntâlnire cu România și arta ei. Alexandru Istari, Natalia Dumitrescu, Etienne Hajdu*, în *Contemporanul*, 12 XI 1967
22. Cupură presă – 2 file, George Popa, *Brâncuși (o sută de ani de la naștere)*, în *Iașul literar*, nr.2, febr., 1966
23. Cupură presă – Sidney Geist, Gaetan Picon, în *Contemporanul*, 17 III 1967
24. Cupură presă – fragment de pagină, *Contemporanul*, nr. 11(1066)
25. Pliant – *Valea Jiului*, Oficiul național de turism
26. Cupură presă – Corneliu Baba, *La comemorarea lui Constantin Brâncuși*, în *Amfiteatru*, nr.22, oct., 1967

27. Cupură presă – Adrian Petringenaru, *Actualitatea lui Brâncuși*, în S T (Scânteia Tineretului), 16 martie 1967
28. Cupură presă – Jacques Lassaigne, *Opera majoră a secolului XX*, în *Gazeta literară*, 19 oct.1967
29. Cupură presă – Elisabeth Axmann, *Brâncuși Kolloquium*, în *Neuer Weg*, 14 Okt. 1967
30. Cupură presă – Gheorghe Coman, în *Omagiu lui Brâncuși*, în *Flamura*, 6 martie 1966
31. Cupură presă - 5 file, *Br. în muzeele lumii*, în *Tribuna*, 7 oct. 1965
32. Cupură presă – 4 file, *Br. un grand artiste*, Enquete effectuee par George Cuibuș, în *La Roumanie d aujourd hui*, 1966, ?
33. Cupură presă – Victor Proca, *Mit și demitizare în arta lui Br.*, în *Cronica*, oct. 1967
34. Cupură presă – Nicu Filip, *Grigore Popa, Prefață la marea triadă*, în *Viața studentască*, nr.34, 1967
35. Cupură presă – Al.Oprea, *Specificul național în literatură*, în ?, 14 apr.1966
36. Cupură presă – Amelia Pavel, *Expoziție Br.*, în *Informația*, 16 oct.1967
37. Cupură presă – 2 file, *Br.*, Supliment *Ramuri*, 15 III 1967
38. Cupură presă – Lucian Dragomirescu, *Muzeul de artă din Craiova*, ?
39. Cupură presă – Adrian Petringenaru, *Pași spre Br.*, în *Contemporanul*, 19.6.1964
40. Cupură presă – Paul Stahl, *Învățămintele mereu actuale ale artei populare*, în *Scânteia*, ?
41. Cupură presă – I.B., *Aventura și arta*, în *Amfiteatru*, iunie, 1966
42. Cupură presă – 2 file, Victoria Ana Tăușan, *C.B.*, în *Cutezătorii*, 05, 1967
43. Cupură presă - *Contemporanul*, 17 III 1967, cu articole de Sidney Geist, Gaetan Picon, Rene de Solier, Radu Varia

- 44. Cupură presă – M.C., *Muza adormită ..în bronz*, în *Informația Bucureștiului*, 7 oct. 1967
- 45. Cupură presă – fotografie, Br. tăind într-un bloc de piatră, în *?*, 17 apr.1964
- 46. Cupură presă – Baruțu T. Arghezi, *Intersecții*, în *Argeș*, 3 martie 1967
- 47. Cupură presă – *Documente inedite Br.*, în *L (uceafărul)*, 25 febr. 1967
- 48. Cupură presă – Mircea Popescu, *Arta noastră plastică în lume*, în *Luceafărul*, 15 ? 1965

I.V.